Prayer Items for Japan in August:

- 1. Every August is the season for short-term mission trips. May everyone be united in heart and mind to bring God's love to the residents of Iwate Prefecture.
- 2. In the midst of busy ministry, may the Lord keep the OLD missionaries healthy in body and mind, and fill them with joy from Him.
- 3. From August 7 to 18, Missionary Eddie and his son, Haoxiang, will join the JCMN Nantai short-term mission. May they experience God's wonderful guidance and grace during this time.
- 4. From August 20 to 23, CCMN's missionaries in Japan will gather for a camp. May the Lord help us to support one another and build beautiful relationships.

日本8月份代禱事項:

- 1. 每年8月是短期宣教的季節,願大家能同心合意,將神的愛帶給岩手縣地區的居民。
- 2. 在忙碌的服侍中, 求主保守 OLD 的宣教士身心健壯, 並充滿從神而來的喜樂。
- 3. 8月7日至18日,Eddie 宣教士與他的兒子浩翔,將參與 JCMN 南泰的短宣。願他們在當中經歷神奇妙的帶領與恩典。
- 4. 8月20日至23日, CCMN的日本宣教士們將聚集參加營會。求主保守我們能彼此扶持, 建立美好的關係。